
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 5. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 1
Når ministeren ifølge artiklen i Altinget den 20. september 2016: ”Afgift på bi-
omasse har lange udsigter” mener, det rigtige vil være at indføre en afgift på
biomasse, vil det så ikke være naturligt at gøre et behjertet forsøg, hvor afgif-
ten indrettes anderledes, end sidst man forsøgte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. oktober 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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